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WEBVTT 

 

00:00:55.881 --> 00:00:59.023 

Szanowni Państwo, bardzo proszę Państwa radnych 

już o zajęcie miejsc. 

 

00:01:18.614 --> 00:01:21.695 

Szanowni Państwo, otwieram IX nadzwyczajną sesję 

Rady Miejskiej 

 

00:01:21.695 --> 00:01:22.835 

w Sulechowie IX kadencji. 

 

00:01:22.835 --> 00:01:25.436 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, 

 

00:01:25.436 --> 00:01:26.917 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:01:26.917 --> 00:01:29.057 

- Dzień dobry. 

 

00:01:29.057 --> 00:01:31.438 

- Witam zastępcę Burmistrza, Pana Wojciecha 

Szefnera. 

 

00:01:31.438 --> 00:01:32.578 

- Dzień dobry. 

 

00:01:32.578 --> 00:01:35.339 

- Witam Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina 

Górznego. 

 

00:01:35.339 --> 00:01:36.459 

- Dzień dobry. 

 

00:01:36.459 --> 00:01:39.412 

- Witam Sekretarza Gminy Sulechów, Panią 

Magdalenę Klucznik. 

 

00:01:39.412 --> 00:01:40.563 

- Dzień dobry. 

 

00:01:40.563 --> 00:01:43.171 

- Witam Skarbnika, nie widzę chyba tak, 

 

00:01:43.171 --> 00:01:45.932 

nie ma. 

 

00:01:46.192 --> 00:01:48.513 

Witam Sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

00:01:48.513 --> 00:01:50.173 

Kierowników Wydziału Urzędu Miejskiego, 

 

00:01:50.173 --> 00:01:53.455 

obsługę prawną i Kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:01:53.455 --> 00:01:56.256 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:01:56.256 --> 00:01:58.236 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:01:58.236 --> 00:02:00.297 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

00:02:00.297 --> 00:02:02.698 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

00:02:02.698 --> 00:02:09.222 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

stwierdzenia w sposób 

 

00:02:09.222 --> 00:02:13.143 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 21 

radnych Rady Miejskiej 

 

00:02:13.143 --> 00:02:17.044 

w Sulechowie, na dzisiejszej sesji obecnych 19 

radnych. 

 

00:02:17.204 --> 00:02:21.505 

W związku z tym stwierdzam, że obrady IX sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:02:21.505 --> 00:02:25.086 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:02:25.086 --> 00:02:26.786 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:02:26.786 --> 00:02:28.187 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:02:28.187 --> 00:02:31.048 

Czy do proponowanego porządku obrad w sesji ktoś 

z Państwa radnych 

 

00:02:31.048 --> 00:02:32.568 

lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 
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00:02:32.568 --> 00:02:34.888 

Nie widzę. 

 

00:02:34.888 --> 00:02:36.850 

Zatem przechodzimy do punktu 3. 

 

00:02:36.850 --> 00:02:41.454 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

00:02:41.454 --> 00:02:44.336 

Mamy dzisiaj tylko jedną uchwałę, rozpatrzenie i 

głosowanie projektu 

 

00:02:44.336 --> 00:02:47.999 

uchwały w sprawie zasad przeprowadzenia naboru 

wniosków o zawarcie 

 

00:02:47.999 --> 00:02:51.382 

umowy najmu lokali mieszkalnych wybudowanych 

w ramach inwestycji 

 

00:02:51.382 --> 00:02:54.625 

realizowanych przez Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową Sulechów 

 

00:02:54.625 --> 00:02:58.448 

Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością, w tym 

określenia dodatkowych 

 

00:02:58.448 --> 00:03:02.141 

kryteriów pierwszeństwa i zasad oceny punktowej 

oraz wysokości obowiązkowej kaucji. 

 

00:03:02.141 --> 00:03:04.520 

Druk numer 909. 

 

00:03:04.520 --> 00:03:08.307 

Czy do proponowanego projektu uchwały ktoś z 

Państwa radnych lub Pan 

 

00:03:08.307 --> 00:03:10.050 

Burmistrz zgłasza jakieś propozycje, pytania? 

 

00:03:10.050 --> 00:03:11.132 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:03:11.132 --> 00:03:13.440 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:03:13.440 --> 00:03:16.362 

chciałem prosić o wprowadzenie autopoprawki. 

 

00:03:16.362 --> 00:03:20.805 

Państwo myślę, że macie już ją przesłaną. 

 

00:03:20.805 --> 00:03:22.786 

Ta autopoprawka sprowadza się do tego, 

 

00:03:22.786 --> 00:03:26.068 

że w §2 ust. 1 wyżej wymiany uchwały, 

 

00:03:26.068 --> 00:03:30.471 

zmienia się datę pierwszego naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu 

 

00:03:30.471 --> 00:03:31.692 

lokali. 

 

00:03:32.292 --> 00:03:34.013 

Jest 10 grudnia 2024. 

 

00:03:34.013 --> 00:03:39.698 

Wnosimy w zmianę, 7 styczeń 2025. 

 

00:03:39.698 --> 00:03:45.103 

Ten wniosek został przez Państwa jak gdyby wczoraj 

podczas spotkania 

 

00:03:45.103 --> 00:03:47.486 

jeszcze wydyskutowany. Dziękuję. 

 

00:03:47.486 --> 00:03:48.517 

- Dziękuję. 

 

00:03:48.517 --> 00:03:51.328 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:03:51.328 --> 00:03:52.489 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:03:52.489 --> 00:03:54.371 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:03:54.371 --> 00:03:59.416 

Wysoka Rado, takie dwa słowa, chwila też zadumy. 

 

00:03:59.416 --> 00:04:04.902 

Ponieważ ta uchwała nie jest taką zwykłą uchwałą 

jedną z wielu, 

 

00:04:04.902 --> 00:04:08.045 

która w tej kadencji będzie procedowana. 

 

00:04:08.045 --> 00:04:13.369 

Myślę, że wagę tej uchwały znają radni z 

poprzedniej kadencji. 
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00:04:13.369 --> 00:04:17.392 

Jest to uchwała, która poniekąd wieńczy pewien 

etap, 

 

00:04:17.392 --> 00:04:23.636 

czy może spina pewien etap i otwiera pewne 

możliwości dla mieszkańców 

 

00:04:23.636 --> 00:04:25.458 

Gminy Sulechów. 

 

00:04:25.458 --> 00:04:27.759 

Waga tej uchwały jest duża dlatego, 

 

00:04:27.759 --> 00:04:31.322 

że jak sobie sięgniemy pamięcią w poprzedniej 

kadencji. 

 

00:04:31.322 --> 00:04:34.064 

Może ci radni nowi tego nie wiedzą, 

 

00:04:34.064 --> 00:04:37.667 

ale w takim telegraficznym skrócie wytłumaczę. 

 

00:04:37.667 --> 00:04:41.710 

Przystąpiliśmy jako Gmina Sulechów do dwóch 

programów rządowych, 

 

00:04:41.710 --> 00:04:45.833 

jeszcze ówczesnej władzy Prawa i Sprawiedliwości. 

 

00:04:45.833 --> 00:04:51.317 

Ten program można powiedzieć, że w naszej gminie 

wypalił mówiąc 

 

00:04:51.317 --> 00:04:52.658 

kolokwialnie w 100%. 

 

00:04:52.658 --> 00:04:56.941 

I tutaj należą się oczywiście podziękowania dla Pana 

Burmistrza, 

 

00:04:56.941 --> 00:05:04.589 

że mimo znacznych różnic zdań, udało nam się 

wypracować ten kompromis. 

 

00:05:04.589 --> 00:05:07.552 

Różnice zdań szanowni Państwo polegały na tym, 

 

00:05:07.552 --> 00:05:12.897 

że pierwotnie mieliśmy przystąpić do takiego 

molocha jakim był SIM 

 

00:05:12.897 --> 00:05:16.040 

wraz z kilkoma ościennymi gminami, 

 

00:05:16.040 --> 00:05:17.442 

łącznie z miastem Zielona Góra. 

 

00:05:17.442 --> 00:05:25.224 

I nasz klub Prawa i Sprawiedliwości, wbrew pewnie 

oczekiwaniom 

 

00:05:25.224 --> 00:05:29.246 

włodarzom poprzedniej władzy w Zielonej Górze, 

 

00:05:29.246 --> 00:05:34.049 

sprzeciwiliśmy się temu, ponieważ nie chcieliśmy 

wstąpić do tak dużego 

 

00:05:34.049 --> 00:05:35.770 

molocha. 

 

00:05:35.850 --> 00:05:40.092 

I dzisiaj była to, można powiedzieć, decyzja, 

 

00:05:40.092 --> 00:05:41.833 

czy strzał w dziesiątkę. 

 

00:05:41.833 --> 00:05:44.355 

Ponieważ dzisiaj ta budowa u nas już trwa. 

 

00:05:44.355 --> 00:05:49.982 

Kwoty zostały pozyskane i chciałbym raz jeszcze 

podziękować dla Pana 

 

00:05:49.982 --> 00:05:52.986 

Burmistrza. Niemniej chciałbym również uczulić 

radnych, 

 

00:05:52.986 --> 00:05:56.972 

że niekiedy warto się sprzeczać z włodarzem, 

 

00:05:56.972 --> 00:06:00.210 

ponieważ wychodzimy na tym jako gmina, 

 

00:06:00.210 --> 00:06:03.213 

jako mieszkańcy, jako samorząd całkiem nieźle. 

 

00:06:03.213 --> 00:06:06.996 

I ta uchwała pokazuje właśnie to, 

 

00:06:06.996 --> 00:06:11.621 

że mimo że pierwotnie Pan Burmistrz chciał 

przystąpić do tego dużego 
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00:06:11.621 --> 00:06:18.347 

molocha, ostatecznie wspólnie budujemy sami jako 

gmina dwa budynki. 

 

00:06:18.347 --> 00:06:24.631 

Dużo albo niedużo, ale na pewno pewna część 

nieruchomości będzie 

 

00:06:24.631 --> 00:06:25.852 

bardzo i jest potrzebna. 

 

00:06:25.852 --> 00:06:30.214 

To wszyscy wiemy dla mieszkańców Gminy 

Sulechów. 

 

00:06:30.214 --> 00:06:37.077 

A dowodem też na to, że przystąpienie do takiego 

molocha w Zielonej 

 

00:06:37.077 --> 00:06:42.043 

Górze jest Gmina Świdnica, która dzisiaj robi 

wszystko, 

 

00:06:42.043 --> 00:06:43.363 

żeby z tego molocha wyjść. 

 

00:06:43.363 --> 00:06:46.124 

Ponieważ budowane SIM-y są w Zielonej Górze, 

 

00:06:46.124 --> 00:06:50.745 

a nie w tych gminach, które wspólnie tworzą ten 

duży SIM. 

 

00:06:50.745 --> 00:06:55.166 

Także wieńcząc moją wypowiedź, raz jeszcze 

dziękuję Panie Burmistrzu, 

 

00:06:55.166 --> 00:06:56.767 

ale chciałbym uczulić Wysoką Radę, 

 

00:06:56.767 --> 00:07:02.528 

że niekiedy warto skupić się, mieć swoje własne 

zdanie i dowodem na to 

 

00:07:02.528 --> 00:07:05.974 

jest dzisiaj budowana nieruchomość. Dziękuję. 

 

00:07:05.974 --> 00:07:08.395 

- Dziękuję. 

 

00:07:08.536 --> 00:07:10.938 

Pan radny podkreśla rolę Rady w sensie takim, 

 

00:07:10.938 --> 00:07:13.881 

że jak radzimy, nie kłócimy się tylko dyskutujemy, 

 

00:07:13.881 --> 00:07:16.523 

to potem podejmujemy lepsze lub gorsze decyzje. 

 

00:07:16.523 --> 00:07:19.426 

Ale przynajmniej jest dyskusja i mamy różne 

warianty i tak było 

 

00:07:19.426 --> 00:07:20.607 

rzeczywiście. 

 

00:07:21.408 --> 00:07:23.209 

Ale chyba nie było tak, że był opór, 

 

00:07:23.209 --> 00:07:28.985 

tylko była pierwotna propozycja, do której 

podeszliśmy otwarci i jakąś 

 

00:07:28.985 --> 00:07:30.727 

tam decyzję wypracowaliśmy wspólnie. 

 

00:07:30.727 --> 00:07:35.112 

Mimo, że na początku różne warianty były 

rozpatrywane. 

 

00:07:35.112 --> 00:07:37.435 

Także Panie Piotrze, tak jest rzeczywiście, 

 

00:07:37.435 --> 00:07:39.614 

potwierdzam tak było. 

 

00:07:39.934 --> 00:07:41.475 

Chciałem się też odnieść do uchwały, 

 

00:07:41.475 --> 00:07:42.797 

ale może widzę, że jest ad vocem, 

 

00:07:42.797 --> 00:07:44.338 

to poczekam. 

 

00:07:44.498 --> 00:07:46.340 

Panie Piotrze, bardzo proszę ad vocem. 

 

00:07:46.340 --> 00:07:48.362 

- Króciutko Panie Przewodniczący. 

 

00:07:48.362 --> 00:07:53.146 

Był opór chociażby dlatego, że ówczesny jeszcze 

Wiceprezydent Pan 
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00:07:53.146 --> 00:07:58.311 

Kaliszuk bardzo brzydko obsmarował naszą Radę i 

bardzo w złym świetle 

 

00:07:58.311 --> 00:08:00.794 

przedstawił, dlaczego my nie przystąpiliśmy do ich 

SIM-u. 

 

00:08:00.794 --> 00:08:02.915 

Ale to już jest dzisiaj nieważne. 

 

00:08:02.915 --> 00:08:06.696 

Ważne jest, że my budujemy, że przystąpiliśmy do 

tego programu 

 

00:08:06.696 --> 00:08:09.097 

rządowego poprzedniej władzy. 

 

00:08:09.097 --> 00:08:13.738 

A dzisiaj możemy tylko się cieszyć i naprawdę ten 

druk jest 

 

00:08:13.738 --> 00:08:15.779 

przynajmniej dla nas radnych z poprzedniej 

kadencji, 

 

00:08:15.779 --> 00:08:20.701 

dla mnie osobiście ma dużą wagę i pozwala cieszyć 

się, 

 

00:08:20.701 --> 00:08:24.502 

że kontynuujemy zadania z poprzedniej kadencji. 

 

00:08:24.502 --> 00:08:25.987 

- Tak. 

 

00:08:26.127 --> 00:08:28.312 

Ale Pan prezydent był otoczeniem zewnętrznym. 

 

00:08:28.312 --> 00:08:30.898 

My na to zwracaliśmy uwagę o tyle o ile 

powinniśmy, 

 

00:08:30.898 --> 00:08:33.464 

ale decyzję podejmowaliśmy sami. 

 

00:08:33.464 --> 00:08:34.887 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu ad vocem. 

 

00:08:34.887 --> 00:08:43.573 

- Chciałem się odnieść jednak do pewnych rzeczy, 

 

00:08:43.573 --> 00:08:44.833 

które zostały wypowiedziane. 

 

00:08:44.833 --> 00:08:50.995 

Panie Piotrze, bo różnica pomiędzy tymi naszymi 

dwoma sejmami jest 

 

00:08:50.995 --> 00:08:53.115 

jednak dość zasadnicza. 

 

00:08:53.115 --> 00:08:54.896 

To jest liczba potencjalnych mieszkań. 

 

00:08:54.896 --> 00:08:59.044 

I to o ile dzisiaj nie ma to większego znaczenia, 

 

00:08:59.044 --> 00:09:00.785 

jesteśmy na etapie realizacji projektu. 

 

00:09:00.785 --> 00:09:05.467 

Natomiast za dwa lata, kiedy zakładam mieszkania 

będą już na pewno 

 

00:09:05.467 --> 00:09:09.229 

zasiedlone i będziemy mam nadzieję szanowni 

Państwo rozmawiać o drugim 

 

00:09:09.229 --> 00:09:11.130 

etapie, czyli o kolejnym budynku. 

 

00:09:11.130 --> 00:09:14.031 

Podejrzewam, że bliźniaczym w jakimś sensie, 

 

00:09:14.031 --> 00:09:16.813 

czyli też dwudziestoparolokalowym, blisko 

trzydziestolokalowym, 

 

00:09:16.813 --> 00:09:20.475 

to będziemy na pewno odpowiadali sobie na 

pytanie, 

 

00:09:20.475 --> 00:09:22.497 

a jak bieżące utrzymanie. 

 

00:09:22.497 --> 00:09:25.699 

Od początku i to była największa wątpliwość, 

 

00:09:25.699 --> 00:09:28.582 

która toczyła się przy tamtych dyskusjach, 

 

00:09:28.582 --> 00:09:33.385 

że przy jedynie kilkudziesięciu mieszkaniach będzie 

bardzo wysoki 
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00:09:33.385 --> 00:09:36.688 

koszt zarządczy takiej spółki, takiego SIM-u. 

 

00:09:36.688 --> 00:09:42.812 

I nie uciekając absolutnie w żaden sposób od 

jakiekolwiek 

 

00:09:42.812 --> 00:09:45.233 

odpowiedzialności, ja mogę tylko powiedzieć, 

 

00:09:45.233 --> 00:09:49.576 

że to powinniście Państwo pamiętać, 

 

00:09:49.576 --> 00:09:51.838 

było kilka wariantów. 

 

00:09:51.838 --> 00:09:56.861 

Ten wariant dużego SIM-u wynikał wprost z tego, 

 

00:09:56.861 --> 00:10:00.384 

co my otrzymaliśmy z góry wraz z tym projektem. 

 

00:10:00.384 --> 00:10:06.467 

To znaczy zachęty do łączenia samorządów w duże 

grupy. 

 

00:10:06.467 --> 00:10:10.169 

To nie był wymysł na poziomie Gminy Sulechów. 

 

00:10:10.169 --> 00:10:13.692 

Zgadzam się, że dziś z punktu widzenia miejsca, 

 

00:10:13.692 --> 00:10:19.355 

w którym jesteśmy, my na pewno podgoniliśmy 

wiele rzeczy. 

 

00:10:19.355 --> 00:10:23.137 

Zupełnie inaczej niż przy mieszkaniach 

komunalnych. 

 

00:10:23.137 --> 00:10:24.318 

Tu się przy okazji bije w pierś. 

 

00:10:24.318 --> 00:10:29.487 

Ale takie są fakty, po prostu ja stwierdzam fakt 

szanowni Państwo. 

 

00:10:29.487 --> 00:10:32.311 

I są samorządy, które nie rozpoczęły dotychczas 

budów, 

 

00:10:32.311 --> 00:10:34.114 

są takie, które są przed nami. 

 

00:10:34.114 --> 00:10:38.635 

Te duże wymienione, one są przed nami jeszcze z 

innego powodu, 

 

00:10:38.635 --> 00:10:42.097 

bo one miały przygotowane jeszcze w poprzednich 

kadencjach gotowe 

 

00:10:42.097 --> 00:10:43.178 

dokumentacje na budowę. 

 

00:10:43.178 --> 00:10:45.699 

I tak naprawdę szukały tylko i wyłącznie źródła, 

 

00:10:45.699 --> 00:10:48.361 

żeby te budowy rozpocząć. 

 

00:10:48.361 --> 00:10:53.044 

Natomiast dlaczego pozwoliłem sobie jeszcze zabrać 

głos. 

 

00:10:53.044 --> 00:10:57.707 

Dlatego, że szanowni Państwo i tak w perspektywie 

kilku lat na pewno 

 

00:10:57.707 --> 00:11:01.510 

będziemy musieli przyglądać się temu z punktu 

widzenia bieżącego 

 

00:11:01.510 --> 00:11:02.911 

utrzymania tej spółki. 

 

00:11:02.911 --> 00:11:06.953 

A tak naprawdę, to też chyba musi wybrzmieć, 

 

00:11:06.953 --> 00:11:11.035 

pamiętajcie Państwo, że my też jesteśmy w spółce z 

innym podmiotem, 

 

00:11:11.035 --> 00:11:14.958 

który właśnie przynajmniej w dużej części może 

nam pomóc zrównoważyć 

 

00:11:14.958 --> 00:11:18.844 

te koszty. Mówię tu o RTBS Zielona Góra. Dziękuję 

bardzo. 

 

00:11:18.844 --> 00:11:20.996 

- Dziękuję. 

 

00:11:21.256 --> 00:11:25.078 
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Można sobie wyobrazić, że wniesiemy potem te 

budynki jako aport 

 

00:11:25.078 --> 00:11:28.961 

do RTBS i unikniemy tych ewentualnie problemów 

tych kosztów. 

 

00:11:28.961 --> 00:11:32.283 

Bo to jest taki pomysł, który gdzieś tam już się 

pojawił. 

 

00:11:32.283 --> 00:11:36.125 

Panie Burmistrzu tam patrzę, z Marcinem Górznym 

żeśmy o tym 

 

00:11:36.125 --> 00:11:38.866 

rozmawiali, że to byłoby jakieś wyjście docelowo w 

przyszłości, 

 

00:11:38.866 --> 00:11:41.648 

ale to kwestia jest też innych czynników. 

 

00:11:41.648 --> 00:11:43.829 

Pan radny Bernard Kamiński jeszcze tak, 

 

00:11:43.829 --> 00:11:44.970 

bardzo proszę Panie Bernardzie. 

 

00:11:44.970 --> 00:11:55.203 

- Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado, 

 

00:11:55.203 --> 00:12:01.645 

ja tylko mam prośbę na przyszłość, żeby w tak 

ważnych kwestiach 

 

00:12:01.645 --> 00:12:09.127 

nie odkładać, znaczy załatwiać te sprawy i 

organizować wcześniej. 

 

00:12:09.127 --> 00:12:20.632 

Przykładem tego, bo tak ważna uchwała w dniu 

dzisiejszym i termin 

 

00:12:20.632 --> 00:12:27.063 

naboru wniosków jest do 10 grudnia także (...) Aha 

przedłużony. 

 

00:12:27.063 --> 00:12:33.862 

Aha. No to super faktycznie, bo dzisiaj taki mamy 

dzień i Gorzów, 

 

00:12:33.862 --> 00:12:35.744 

Sulechów w trakcie. 

 

00:12:35.744 --> 00:12:40.288 

W każdym bądź razie, a wczoraj myślałem nad tą 

kwestią. 

 

00:12:40.288 --> 00:12:45.132 

Także bardzo dobrze, że termin został przesunięty. 

 

00:12:45.132 --> 00:12:49.915 

I przykładem też właśnie takich spraw, 

 

00:12:49.915 --> 00:12:52.917 

gdzie nie załatwia się pewnych rzeczy wcześniej, 

 

00:12:52.917 --> 00:12:58.842 

też jest kwestia zamiany OPS-u, Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Centrum 

 

00:12:58.842 --> 00:13:00.523 

Usług Socjalnych. 

 

00:13:00.523 --> 00:13:07.288 

Też moim zdaniem za późno ktoś za te sprawy się 

zabrał. 

 

00:13:07.288 --> 00:13:11.531 

Także na przyszłość po prostu, żeby nie było to, 

 

00:13:11.531 --> 00:13:17.636 

że jakaś sesja nadzwyczajna, że można po prostu 

pewne kwestie, 

 

00:13:17.636 --> 00:13:24.401 

pewne prace nad ważnymi sprawami rozpocząć 

wcześniej i mieć jakiś 

 

00:13:24.401 --> 00:13:27.023 

dystans, czas na te wszystkie sprawy. 

 

00:13:27.023 --> 00:13:28.404 

Dziękuję bardzo. 

 

00:13:28.404 --> 00:13:30.486 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Burmistrz Marcin 

Górzny. 

 

00:13:30.486 --> 00:13:35.755 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:13:35.755 --> 00:13:43.832 

Panie Radny odpowiadając na te pańskie 

wątpliwości. 
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00:13:43.832 --> 00:13:48.576 

W toku dyskusji stwierdziliśmy, że wydłużamy 

termin, 

 

00:13:48.576 --> 00:13:53.161 

o którym Pan powiedział do 7 stycznia, czyli do 

pierwszego dnia 

 

00:13:53.161 --> 00:13:56.083 

roboczego po Trzech Króli. 

 

00:13:56.083 --> 00:13:58.886 

Chcę żeby to jasno też i głośno wybrzmiało na sesji. 

 

00:13:58.886 --> 00:14:05.812 

Szanowni Państwo, nasi mieszkańcy będą mieli 5 

tygodni na złożenie 

 

00:14:05.812 --> 00:14:11.338 

wniosku. Przy założeniu, że jakby nie będzie tutaj 

żadnych opóźnień 

 

00:14:11.338 --> 00:14:13.981 

w zakresie opublikowania tej uchwały, 

 

00:14:13.981 --> 00:14:17.005 

którą zakładam Państwo dzisiaj przyjmiecie. 

 

00:14:17.005 --> 00:14:19.547 

Z naborem wystartujemy w końcówce listopada, 

 

00:14:19.547 --> 00:14:23.491 

więc termin do 7 stycznia to jest pięć tygodni. 

 

00:14:23.491 --> 00:14:26.053 

Więc myślę, że każdy będzie miał okazję, 

 

00:14:26.053 --> 00:14:30.797 

żeby się o tym naborze dowiedzieć i zdążyć sobie to 

wewnętrznie w domu 

 

00:14:30.797 --> 00:14:33.079 

z rodziną przedyskutować, złożyć wniosek. 

 

00:14:33.079 --> 00:14:37.542 

My oczywiście będziemy ten fakt nagłaśniać i 

bardzo nam będzie 

 

00:14:37.542 --> 00:14:41.285 

zależało, żeby do jak największej liczby osób, 

 

00:14:41.285 --> 00:14:44.068 

mieszkańców naszych ten fakt trafił. 

 

00:14:44.068 --> 00:14:48.790 

Natomiast też zwrócę uwagę, że bardzo nam 

zależało, 

 

00:14:48.790 --> 00:14:54.953 

żeby jakość techniczna tej uchwały była możliwie 

najwyższa, 

 

00:14:54.953 --> 00:15:01.713 

jakkolwiek to nie brzmi, żeby nie było ryzyka 

uchylenia jej przez nadzór wojewody. 

 

00:15:01.713 --> 00:15:08.098 

Dlatego też tutaj z Paniami mecenaskami toczyliśmy 

dyskusję, 

 

00:15:08.098 --> 00:15:09.179 

Pani kierownik Marta. 

 

00:15:09.179 --> 00:15:13.722 

A w momencie kiedy już byliśmy gotowi do tej 

dyskusji stwierdziliśmy, 

 

00:15:13.722 --> 00:15:17.965 

że nie czekamy na 19 listopada na sesję tą 

zwyczajną, 

 

00:15:17.965 --> 00:15:20.667 

tylko robimy to możliwie jak najszybciej. 

 

00:15:20.667 --> 00:15:25.251 

Stąd wynika fakt, że spotykamy się tutaj dzisiaj. 

 

00:15:25.251 --> 00:15:30.684 

Przypomnę również, że aż dwa spotkania robocze w 

tej sprawie się odbyły. 

 

00:15:30.684 --> 00:15:33.147 

Ostatnie faktycznie wczoraj. Dziękuję. 

 

00:15:33.147 --> 00:15:34.549 

- Dziękuję. 

 

00:15:34.549 --> 00:15:37.504 

Ale to muszę dodać, że trzy sesje w jednym 

miesiącu to Panie 

 

00:15:37.504 --> 00:15:40.226 

Burmistrzu trochę za dużo. 

 

00:15:40.226 --> 00:15:42.447 

To jest wyjątkowo tak już mówię na przyszłość, 



Strona 9 z 16 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.7.2024 z dnia 6 listopada 2024 r. 

 

00:15:42.447 --> 00:15:45.989 

ale w trosce o nasz harmonogram trzeba się 

trzymać takich zasad, 

 

00:15:45.989 --> 00:15:49.952 

że jak robimy sesję nadzwyczajną, to już jest jedna 

sesja nadzwyczajna 

 

00:15:49.952 --> 00:15:51.633 

i trzeba wszystko zrobić na czas. 

 

00:15:51.633 --> 00:15:55.835 

Jak nie będzie na czas, to trzeba zrobić to sesja 

zwyczajna. 

 

00:15:55.835 --> 00:15:59.057 

Ja mam pytanie Panie Burmistrzu do punktu do 

kryteriów, 

 

00:15:59.057 --> 00:16:02.420 

bo w pierwotnej wersji była mowa, 

 

00:16:02.420 --> 00:16:06.325 

że te posiadanie dzieci było punktowane 5 punktów 

za dziecko. 

 

00:16:06.325 --> 00:16:09.506 

To była ta pierwotna wersja, którą jeszcze dwa 

miesiące temu 

 

00:16:09.506 --> 00:16:10.526 

na spotkaniu omawialiśmy. 

 

00:16:10.526 --> 00:16:15.608 

Teraz jest zapis, że liczymy po prostu gospodarstwo 

domowe, 

 

00:16:15.608 --> 00:16:19.769 

które posiada co najmniej jedno dziecko jako 15 

punktów, 

 

00:16:19.769 --> 00:16:22.771 

a nie różnicujemy tego np. rodziny wielodzietne, 

 

00:16:22.771 --> 00:16:26.412 

nie wiem 20. Ja tak zawsze w to wnikałem i o to 

pytałem, 

 

00:16:26.412 --> 00:16:27.732 

z czego ta zmiana wynika. 

 

00:16:27.732 --> 00:16:29.593 

Bardzo proszę o odpowiedź. 

 

00:16:29.593 --> 00:16:36.100 

- Panie Przewodniczący, poprosimy Panią Martę 

bezpośrednio. 

 

00:16:36.100 --> 00:16:40.166 

To wynika z zapisów tych, do których jesteśmy 

zobligowani. 

 

00:16:40.166 --> 00:16:45.935 

Jest zapis w ustawie już wskazujący podstawowe 

kryterium. 

 

00:16:45.935 --> 00:16:48.799 

Ale myślę, że Pani Marta od razu Pani kierownik. 

 

00:16:48.799 --> 00:16:51.850 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:16:51.850 --> 00:16:54.412 

Wysoka Rado. 

 

00:16:54.412 --> 00:16:58.477 

Przy konstruowaniu tych warunków kryteriów, 

 

00:16:58.477 --> 00:17:03.462 

pozwoliłam też sobie zajrzeć do uzasadnienia 

podanego przez 

 

00:17:03.462 --> 00:17:04.983 

ustawodawcę. 

 

00:17:05.304 --> 00:17:09.047 

I tam między innymi o kryteriach jest mowa i jest 

mowa o tym, 

 

00:17:09.047 --> 00:17:13.810 

że Rada Miejska ma możliwość wyboru kryteriów, 

 

00:17:13.810 --> 00:17:15.992 

ale spośród tych ustawowych. 

 

00:17:15.992 --> 00:17:18.933 

Jeżeli kierujemy się ustawowymi kryteriami, 

 

00:17:18.933 --> 00:17:21.615 

nie możemy je w żaden sposób modyfikować. 

 

00:17:21.615 --> 00:17:25.097 

Jeśli chodzi o dzieci, kryterium ustawowe jest jedno 

jedyne, 
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00:17:25.097 --> 00:17:28.419 

to które zostało tutaj zamieszczone. 

 

00:17:28.419 --> 00:17:31.822 

W gospodarstwie domowym jest co najmniej jedno 

dziecko i nie możemy 

 

00:17:31.822 --> 00:17:36.745 

tutaj ingerować w ten zapis, dopisując co najmniej 

dwoje dzieci, 

 

00:17:36.745 --> 00:17:40.868 

troje i punktować tego w ten sposób. 

 

00:17:40.868 --> 00:17:45.111 

Takie to są rozstrzygnięcia nadzorcze w ten sposób 

mówiące, 

 

00:17:45.111 --> 00:17:48.914 

że żadnej modyfikacji nam nie wolno wykonać. 

 

00:17:48.914 --> 00:17:52.556 

- Dziękuję. Nie miałem przyznam czasu się w to 

wszystko wczytać, 

 

00:17:52.556 --> 00:17:54.618 

ale ta patrzę na Panią mecenas. 

 

00:17:54.618 --> 00:17:56.338 

Potwierdza, tak? 

 

00:17:56.338 --> 00:18:01.194 

Dobrze. Ja sobie sprawdzę sam. 

 

00:18:01.194 --> 00:18:02.338 

- Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu, 

 

00:18:02.338 --> 00:18:06.562 

tak, to wiele godzin poświęconych przez Panią 

kierownik 

 

00:18:06.562 --> 00:18:07.663 

na weryfikacji. 

 

00:18:08.083 --> 00:18:12.544 

Najnowsze orzeczenia, w tym wyroki Naczelnego 

Sądu Administracyjnego 

 

00:18:12.544 --> 00:18:17.306 

wskazują wprost, że jeżeli czerpiemy z ustawy z 

kryteriów, 

 

00:18:17.306 --> 00:18:20.226 

które ustawodawca przewidział, to mamy je przyjąć 

wprost. 

 

00:18:20.226 --> 00:18:21.927 

Nie możemy wprowadzać modyfikacji. 

 

00:18:21.927 --> 00:18:24.429 

Jeżeli chcemy wprowadzić dodatkowe to możemy, 

 

00:18:24.429 --> 00:18:25.690 

ale wtedy odmienne. 

 

00:18:25.690 --> 00:18:28.874 

Jeżeli czerpiemy z ustawy, to mają być kryteria 

ustawowe. 

 

00:18:28.874 --> 00:18:31.356 

Dziękuję. 

 

00:18:31.356 --> 00:18:34.079 

- Czyli odpowiedź jest taka, że coś można było 

wykombinować, 

 

00:18:34.079 --> 00:18:36.601 

ale dobra. 

 

00:18:36.601 --> 00:18:38.403 

Nie będę tutaj, już zostawmy to. 

 

00:18:38.403 --> 00:18:40.065 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:18:40.065 --> 00:18:43.161 

- Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, 

 

00:18:43.161 --> 00:18:49.404 

Pani Sekretarz, Pani Radco, Pani Marto i Radni. 

 

00:18:49.404 --> 00:18:52.866 

Patrząc na kryteria przyznawania, tak naprawdę 

musimy mieć świadomość 

 

00:18:52.866 --> 00:18:55.927 

zupełnie innych konsekwencji, które zapadną. 

 

00:18:55.927 --> 00:18:59.729 

Bo tak naprawdę wystarczy, że ta osoba zrzeknie się 

mieszkania i jest 

 

00:18:59.729 --> 00:19:04.312 

mieszkańcem Sulechowa i tak ma większość 

punktacji załatwionej. 
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00:19:04.312 --> 00:19:09.557 

Natomiast my z tyłu głowy musimy mieć jedną 

pewną myśl, 

 

00:19:09.557 --> 00:19:13.021 

o której powinniśmy przedyskutować nie dzisiaj, 

 

00:19:13.021 --> 00:19:15.603 

bo dzisiaj jest prosta uchwała jak dla mnie. 

 

00:19:15.603 --> 00:19:20.869 

Chodzi o pieniądze, które muszą ci mieszkańcy 

wpłacić, 

 

00:19:20.869 --> 00:19:22.811 

żeby tam zamieszkać. 

 

00:19:22.811 --> 00:19:26.371 

Kaucja to jest tylko mała kwota. 

 

00:19:26.371 --> 00:19:30.132 

Bo tak naprawdę kryterium podpisania umowy, 

 

00:19:30.132 --> 00:19:32.493 

to jest posiadanie wkładu własnego. 

 

00:19:32.493 --> 00:19:35.195 

I teraz musimy się zastanowić tylko nad jednym. 

 

00:19:35.195 --> 00:19:38.836 

Czy zrobimy ten wkład własny tak jak tutaj sobie 

zerkam na notatki 

 

00:19:38.836 --> 00:19:43.519 

Pani Marty na poziomie 18%, czyli to wychodzi 

jakieś 1300,00 zł 

 

00:19:43.519 --> 00:19:45.499 

za metr, 1400,00 zł. 

 

00:19:45.499 --> 00:19:49.521 

Czyli jak ktoś bierze mieszkanie, jak Pani Marty ma 

napisane 43 metry, 

 

00:19:49.521 --> 00:19:53.523 

czyli musi zapłacić 50000,00 zł plus kaucja 8. 

 

00:19:53.523 --> 00:19:57.984 

I musi mieć świadomość, że czynsz będzie około 

19,00-20,00 zł za metr 

 

00:19:57.984 --> 00:19:59.945 

płacone. 

 

00:20:00.065 --> 00:20:03.066 

My jako strażnicy spółki, w której jesteśmy 

udziałowcami, 

 

00:20:03.066 --> 00:20:05.947 

też powinniśmy się zastanowić nad jedną rzeczą. 

 

00:20:05.947 --> 00:20:11.488 

Czy w przypadku dużego zainteresowania, nie 

zwiększyć tego progu. 

 

00:20:11.488 --> 00:20:12.728 

Dlaczego? 

 

00:20:12.728 --> 00:20:16.870 

Bo to będzie oznaczało, że mniej pieniędzy wydamy 

w postaci kredytu 

 

00:20:16.870 --> 00:20:18.110 

jako SIM. 

 

00:20:18.110 --> 00:20:20.791 

Więc będziemy mieć więcej pieniędzy na realizację 

drugiego budynku. 

 

00:20:20.791 --> 00:20:21.811 

To jest pierwsza kwestia. 

 

00:20:21.811 --> 00:20:25.995 

Po drugie, in plus dla tych ludzi będzie, 

 

00:20:25.995 --> 00:20:27.857 

że będą płacić mniej za czynsz. 

 

00:20:27.857 --> 00:20:31.440 

Bo mniejszy kredyt to będzie mniejsza stawka 

czynszowa. 

 

00:20:31.440 --> 00:20:33.522 

Ale to trzeba będzie sobie przedyskutować w 

momencie, 

 

00:20:33.522 --> 00:20:38.927 

kiedy będą te mieszkania już tak naprawdę na 

etapie przydziału. 

 

00:20:38.927 --> 00:20:43.371 

To są dwie istotne rzeczy, na których musimy 

zwrócić uwagę 

 

00:20:43.371 --> 00:20:44.472 
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w przyszłości. 

 

00:20:44.673 --> 00:20:46.054 

Także tylko tyle. Dziękuję bardzo. 

 

00:20:46.054 --> 00:20:48.216 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan burmistrz Marcin 

Górzny. 

 

00:20:48.216 --> 00:20:54.812 

- W zakresie wysokości i partycypacji mamy bardzo 

duży bufor, 

 

00:20:54.812 --> 00:20:59.793 

ponieważ maksymalny procent partycypacji to jest 

30%. 

 

00:20:59.793 --> 00:21:04.794 

My bierzemy 18, więc jak Państwo widzicie sporo 

jeszcze zostaje. 

 

00:21:04.794 --> 00:21:06.695 

Zrobiliśmy to świadomie. 

 

00:21:06.695 --> 00:21:10.737 

Zwróćcie Państwo uwagę, że to jest pierwszy 

budynek SIM-owski, który budujemy. 

 

00:21:10.737 --> 00:21:14.977 

Chcieliśmy zobaczyć biorąc też pod uwagę 

lokalizację tego budynku, 

 

00:21:14.977 --> 00:21:16.457 

jakie będzie zainteresowanie. 

 

00:21:16.457 --> 00:21:22.760 

W montażu finansowym tej inwestycji na etapie 

składania wniosków 

 

00:21:22.760 --> 00:21:28.824 

do BGK, wysokość tej partycypacji została jasno 

wyartykułowana, 

 

00:21:28.824 --> 00:21:35.008 

zawarta w tym wniosku, więc teraz kwestia jej 

zmiany. 

 

00:21:35.008 --> 00:21:36.749 

Nie wiem czy po pierwsze jest możliwa, 

 

00:21:36.749 --> 00:21:46.315 

po drugie na pewno będzie to powodowało 

konieczność uzgodnienia 

 

00:21:46.315 --> 00:21:49.778 

takiego działania z BGK. 

 

00:21:49.778 --> 00:21:56.163 

Więc tutaj bym tak na razie był ostrożny. 

 

00:21:56.163 --> 00:21:57.824 

Dziękuję. 

 

00:21:57.824 --> 00:21:58.945 

- Dziękuję. 

 

00:21:59.386 --> 00:22:02.348 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:22:02.348 --> 00:22:04.930 

- Ja pociągnę ten temat troszeczkę dalej dlatego, 

 

00:22:04.930 --> 00:22:08.894 

że ten wkład własny wynoszony przez potencjalnych 

najemców może 

 

00:22:08.894 --> 00:22:10.215 

zdarzyć się taka sytuacja. 

 

00:22:10.215 --> 00:22:15.955 

Mamy bardzo dużą grupę osób nie Polaków, 

 

00:22:15.955 --> 00:22:20.660 

tak, głównie Ukraińców, którzy mają szanowni 

Państwo naprawdę dużą 

 

00:22:20.660 --> 00:22:22.121 

gotówkę. 

 

00:22:22.181 --> 00:22:26.426 

I może zdarzyć się, że oni dzisiaj nie stać ich na 

kupno mieszkań, 

 

00:22:26.426 --> 00:22:29.188 

ale tą gotówkę mogliby przeznaczyć na to, 

 

00:22:29.188 --> 00:22:33.788 

żeby uczestniczyć w ramach tej umowy. 

 

00:22:33.788 --> 00:22:37.549 

Pomimo, że punktacyjnie by może mieli mało 

punktów, 

 

00:22:37.549 --> 00:22:41.551 

ale ten ich wkład własny na poziomie gdybyśmy 

wynosili 30%, 
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00:22:41.551 --> 00:22:43.392 

no znacząco by zmienił pewne rzeczy. 

 

00:22:43.392 --> 00:22:44.753 

Ja nie chcę zmieniać teraz tych reguł, 

 

00:22:44.753 --> 00:22:48.435 

które są oczywiście tak, ale z tyłu głowy przy drugim 

budynku 

 

00:22:48.435 --> 00:22:53.799 

należałoby to rozważyć mi się wydaje w sposób 

bardziej ekonomiczny. 

 

00:22:53.799 --> 00:22:56.240 

Tylko tyle. Także dziękuję bardzo. 

 

00:22:56.240 --> 00:22:59.210 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:22:59.210 --> 00:23:01.821 

- Jeśli dobrze rozumiem Panie Sebastianie, 

 

00:23:01.821 --> 00:23:06.085 

Pan byłby za tym żeby wysokość ewentualnej 

partycypacji była wyższa? 

 

00:23:06.085 --> 00:23:10.454 

- Panie Burmistrzu, fajne by byłoby takie kryterium, 

 

00:23:10.454 --> 00:23:13.056 

wysokość zaproponowanego wkładu osób, 

 

00:23:13.056 --> 00:23:16.039 

jeżeli byłoby to przepisami możliwe. 

 

00:23:16.039 --> 00:23:17.140 

Tylko tyle. 

 

00:23:17.140 --> 00:23:19.322 

Natomiast na dzień dzisiejszy nie, 

 

00:23:19.322 --> 00:23:21.063 

odpowiadając krótko. 

 

00:23:21.063 --> 00:23:26.028 

- Bo ja tak też na szybko głośno myśląc 

powiedziałbym, 

 

00:23:26.028 --> 00:23:30.852 

że to nawet by mogło być problemem dla naszych 

mieszkańców właśnie, 

 

00:23:30.852 --> 00:23:32.577 

a nie tych osób o których Pan mówi, tak. 

 

00:23:32.577 --> 00:23:40.921 

Bo myślę, że nasi mieszkańcy, biorąc pod uwagę 

punktację ustaloną 

 

00:23:40.921 --> 00:23:45.365 

w tej uchwale, mają zdecydowanie większe szanse i 

chyba nie zależy nam 

 

00:23:45.365 --> 00:23:48.948 

na tym, żeby kwotowo ich ograniczyć. 

 

00:23:48.948 --> 00:23:56.215 

Więc ja jestem za tym, żeby ta wysokość nie była 

podniesiona do góry. 

 

00:23:56.215 --> 00:23:59.137 

Chyba że będziemy mieć do czynienia z sytuacją 

rzeczywiście, 

 

00:23:59.137 --> 00:24:02.239 

że pewnie nie będzie, ale że chętnych nie będzie, 

 

00:24:02.239 --> 00:24:05.580 

tak? No i wtedy rzeczywiście to ma bardzo duże 

uzasadnienie 

 

00:24:05.580 --> 00:24:08.902 

ekonomiczne, o czym Pan mówi, wziąć w 

cudzysłowie jak największy wkład 

 

00:24:08.902 --> 00:24:12.903 

po to, żeby późniejsze operacje finansowe były jak 

najmniej 

 

00:24:12.903 --> 00:24:14.604 

obciążające. To tutaj pełna zgoda. 

 

00:24:14.604 --> 00:24:16.483 

Dziękuję. 

 

00:24:16.483 --> 00:24:19.226 

- Ale trzeba dodać też, że celem jest zaspokojenie 

potrzeb 

 

00:24:19.226 --> 00:24:23.170 

mieszkaniowych naszych mieszkańców, a nie 

obywateli innych państw. 

 

00:24:23.170 --> 00:24:31.539 
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Ja myślę, że tutaj takich ograniczeń pewnie nie 

możemy wprowadzać i to 

 

00:24:31.539 --> 00:24:32.540 

jest ta główna przyczyna. 

 

00:24:32.540 --> 00:24:33.661 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:24:33.661 --> 00:24:35.483 

Pan Burmistrz Marcin Górny się zgłasza. 

 

00:24:35.483 --> 00:24:44.777 

- Wysoka Rado, przy budynku numer dwa SIM-

owskim jak najbardziej 

 

00:24:44.777 --> 00:24:47.859 

spotkamy się z Państwem, żeby porozmawiać o 

kryteriach, 

 

00:24:47.859 --> 00:24:57.554 

bo tam zawarta umowa nasza z BGK-iem i z SIM-em 

dotyka nieco innej 

 

00:24:57.554 --> 00:25:00.736 

materii. To znaczy my żeby mieć szansę na 

dofinansowanie, 

 

00:25:00.736 --> 00:25:09.719 

zadeklarowaliśmy się do jakby przeznaczenia tego 

budynku też między 

 

00:25:09.719 --> 00:25:11.780 

innymi np. dla osób starszych, tak. 

 

00:25:11.780 --> 00:25:16.902 

Więc tutaj jak najbardziej kwestia tego jakie 

kryteria, 

 

00:25:16.902 --> 00:25:20.683 

jaka partycypacja, to jest dyskusja otwarta. 

 

00:25:20.683 --> 00:25:22.804 

Zwrócę jeszcze uwagę na jeden fakt. 

 

00:25:22.804 --> 00:25:26.866 

Ten budynek finansujemy w jakiejś części z 

3000000,00 zł, 

 

00:25:26.866 --> 00:25:30.508 

które dostaliśmy na założenie SIM-u. 

 

00:25:30.508 --> 00:25:33.290 

Tak jak wydyskutowaliśmy z poprzednią Radą, 

 

00:25:33.290 --> 00:25:36.792 

my tych pieniędzy nie przejadamy, tylko je 

inwestowaliśmy. 

 

00:25:36.792 --> 00:25:40.174 

I dzisiaj tych 3000000,00 zł nie wykorzystujemy na 

funkcjonowanie 

 

00:25:40.174 --> 00:25:45.297 

spółki Zarządu Rady Nadzorczej, tylko na 

sfinansowanie tej inwestycji. 

 

00:25:45.297 --> 00:25:48.019 

Przy drugim budynku tych 3000000,00 zł już nie 

będziemy mieli. 

 

00:25:48.019 --> 00:25:50.920 

Więc na pewno trzeba będzie rozmawiać o tym, 

 

00:25:50.920 --> 00:25:54.846 

żeby na przykład wartość tej partycypacji była Panie 

radny Sebastianie wyższa. 

 

00:25:54.846 --> 00:25:57.402 

To na pewno. Dziękuję. 

 

00:25:57.402 --> 00:26:00.043 

- Przynajmniej żeby utrzymać czynsz na podobnym 

poziomie tak. 

 

00:26:00.043 --> 00:26:02.524 

No bo to w porównywalnym, dobrze. 

 

00:26:02.524 --> 00:26:05.706 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:26:05.706 --> 00:26:10.347 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Intencja 

moja jest jakby 

 

00:26:10.347 --> 00:26:14.069 

troszeczkę inna, żeby po prostu wskazać przy 

naborze wniosków, 

 

00:26:14.069 --> 00:26:18.257 

jakimi wydatkami musi się spotkać osoba, 

 

00:26:18.257 --> 00:26:20.718 

która do tej umowy chce przystąpić. 

 

00:26:20.718 --> 00:26:28.264 
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Bo uważam, że szkoda pracy tej komisji i 

poświęcenia weryfikacji tych 

 

00:26:28.264 --> 00:26:31.307 

osób, które nie będą dysponować odpowiednim 

kapitałem. 

 

00:26:31.307 --> 00:26:35.740 

Temu służyła między innymi moja jakby 

wcześniejsza wypowiedź. 

 

00:26:35.740 --> 00:26:38.561 

Bo może zdarzyć się tak, że ludzie odczytają z tej 

uchwały, 

 

00:26:38.561 --> 00:26:43.187 

że tylko 8000,00 zł jest wymaganych, bo tyle jest 

zapisane w tej uchwale. 

 

00:26:43.187 --> 00:26:48.588 

Natomiast nie ma mowy o innych elementach 

kosztotwórczych. 

 

00:26:48.588 --> 00:26:52.071 

I ja mam też z tyłu głowy RTBS-y, 

 

00:26:52.071 --> 00:26:53.352 

o których Państwo wspominaliście. 

 

00:26:53.352 --> 00:26:56.815 

Wiele osób, które zakupiło udziały, 

 

00:26:56.815 --> 00:26:59.737 

czy podpisało umowy w RTBS-ach, przepraszam, 

 

00:26:59.737 --> 00:27:01.058 

nie miało tych pieniędzy. 

 

00:27:01.058 --> 00:27:02.520 

Więc gdzie poszli? 

 

00:27:02.520 --> 00:27:04.181 

Do banku po kredyt. 

 

00:27:04.181 --> 00:27:08.725 

I wówczas bujanie się za przeproszeniem z 

nieterminowymi wpłatami, 

 

00:27:08.725 --> 00:27:11.768 

musicie mieć też z tyłu głowy, że to będzie uderzać 

w SIM, 

 

00:27:11.768 --> 00:27:13.209 

a pośrednio w naszą gminę. 

 

00:27:13.209 --> 00:27:16.469 

Dlatego chciałbym żebyście Państwo, 

 

00:27:16.469 --> 00:27:18.451 

jak będziecie ogłaszać po prostu ten nabór, 

 

00:27:18.451 --> 00:27:21.494 

żebyście przekaz ten informacyjny był najbardziej 

czytelny, 

 

00:27:21.494 --> 00:27:26.097 

prosty, żeby ci potencjalni najemcy wiedzieli z czym 

się muszą uporać. 

 

00:27:26.097 --> 00:27:27.895 

Tylko tyle. Dziękuję bardzo. 

 

00:27:27.895 --> 00:27:30.166 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:27:30.166 --> 00:27:35.686 

- Znaczy najkrócej rzecz ujmując, w ogłoszeniu Panie 

Sebastianie będą 

 

00:27:35.686 --> 00:27:38.547 

informacje również o kwotach, które są niezbędne 

do ponoszenia. 

 

00:27:38.547 --> 00:27:41.207 

To jest oczywiste, bo chcemy uniknąć sytuacji, 

 

00:27:41.207 --> 00:27:43.008 

w której spłyną wnioski od osób, 

 

00:27:43.008 --> 00:27:46.289 

które absolutnie nie będą w stanie tak naprawdę 

sprostać wymogom, 

 

00:27:46.289 --> 00:27:52.951 

tylko na zasadzie chęci pozyskania nieruchomości. 

 

00:27:52.951 --> 00:27:54.511 

- Dziękuję. 

 

00:27:54.611 --> 00:27:56.252 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:27:56.252 --> 00:27:57.612 

Panie Burmistrzu, to jest wcześniejszy głos, tak? 

 

00:27:57.612 --> 00:28:01.626 
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Dobrze. 

 

00:28:01.626 --> 00:28:03.166 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

00:28:03.166 --> 00:28:04.467 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:28:04.467 --> 00:28:06.048 

Bardzo proszę najpierw autopoprawka. 

 

00:28:06.048 --> 00:28:08.629 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:28:08.629 --> 00:28:21.654 

Autopoprawka do druku numer 909. 

 

00:28:21.654 --> 00:28:25.436 

Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. 

 

00:28:25.436 --> 00:28:26.677 

Panie Piotrze. 

 

00:28:26.677 --> 00:28:38.368 

Pani Krysiu. 

 

00:28:38.528 --> 00:28:41.793 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

00:28:41.793 --> 00:28:44.460 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętą 

 

00:28:44.460 --> 00:28:45.702 

autopoprawką. 

 

00:28:45.942 --> 00:28:49.028 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:28:49.028 --> 00:28:55.863 

Druk numer 909. 

 

00:28:55.863 --> 00:28:58.364 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:28:58.364 --> 00:29:00.725 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:29:00.725 --> 00:29:02.045 

Punkt ostatni. 

 

00:29:02.045 --> 00:29:06.147 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

00:29:06.147 --> 00:29:07.248 

zrealizowany. 

 

00:29:07.608 --> 00:29:10.049 

Zamykam IX sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 


